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Pan 
Artur Kijewski
Radny Miasta Kalisza

Szanowny Panie Radny,

odpowiadając na interpelację z dnia 7 września 2021 r. informuję, że propozycja ustawienia
ławek na terenie  miasta Kalisza doskonale wpisuje  się w priorytety i  zakres  prowadzonej
przez  Miasto Kalisz,  długofalowej  polityki  prospołecznej,  a  zwłaszcza tej  skierowanej  do
seniorów. 

Wydział  Gospodarki  Komunalnej  i  Ochrony  Środowiska  w  roku  2019  ustawił  ławki  na
ulicy Śródmiejskiej, co spotkało się z życzliwym przyjęciem przez mieszkańców, a przede
wszystkim seniorów. Ponadto,  wraz z rewitalizacją  Plant Miejskich,  ulicy Zamkowej oraz
wyżej  omawianej  ulicy  Śródmiejskiej,  zamontowano  nowe  ławki,  z  których  chętnie
korzystają mieszkańcy i goście odwiedzający miasto Kalisza. 

Mając jednak na uwadze zachowanie bezpieczeństwa w ciągach komunikacyjnych, Wydział
Gospodarki Komunalnej i  Ochrony Środowiska rozważy możliwość dostawienia ławek, w
tym również na ulicy Górnośląskiej. 

Dziękuję za zaangażowanie. 

Z wyrazami szacunku

                                                                 




